
PROTOKÓŁ Nr 36
z XXXVI sesji Rady Miasta Marki, 

która odbyła się w dniu 21 grudnia 2005 roku

O godzinie 1300 XXXVI sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Maria 
Przybysz – Piwko. Przywitała stałych członków Rady oraz przybyłych gości. Po stwierdzeniu 
quorum (lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji z dnia 30 listopada 2005 roku.
5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 288).
6. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  XXV/185/2005  Rady Miasta 

Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2005 rok (Druk 
nr 291). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/69/2003 Rady Miasta 
Marki  z  dnia  19  listopada  2003  roku  w  sprawie  ustalenia  stawek  podatku  od 
nieruchomości (Druk nr 290).

8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  na  rok  2006  regulaminu 
określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom 
dodatków  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw (Druk nr 289).

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki odpadami dla 
miasta Marki na lata 2005 – 2008 z uwzględnieniem perspektyw na lata 2009 – 2015 
(Druk nr 272).

10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Lokalnego  Programu 
Rewitalizacji Miasta Marki na lata 2005 – 2013” (Druk nr 271).

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie 
prawa pierwokupu (Druk nr 292).

12. Interpelacje i zapytania radnych.
13. Sprawy różne.
14. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przypomniał,  że  Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  nie 
rozpatrywała  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Lokalnego  Programu  Rewitalizacji 
Miasta Marki na lata 2005 – 2013” (Druk nr 271).  Ze względu na wagę Programu Burmistrz 
zwrócił się z prośbą, aby wszystkie Komisje Rady zaopiniowały ww. projekt uchwały.
Jednocześnie Burmistrz złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 10. „Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Marki na 
lata 2005 – 2013” (Druk nr 271)”.

Burmistrza złożył również wniosek o włączenie do porządku obrad trzech projektów uchwał: 
1) o zmianie uchwały Nr XXXV/255/2005 z  dnia 30 listopada 2005 roku w sprawie 

przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych na rok 2006 (Druk nr 296),
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2) o zmianie uchwały Nr XXXV/254/2005 z  dnia 30 listopada 2005 roku w sprawie 
przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  na  rok  2006  
(Druk nr 297),

3) o zmianie uchwały Nr XXXV/253/2005 z  dnia 30 listopada 2005 roku w sprawie 
programu  współpracy  Miasta  Marki  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi 
podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  w  roku  2006  
(Druk nr 298).

Burmistrz wyjaśnił, że Prawnicy Wojewody Mazowieckiego zwrócili uwagę, iż uchwały Nr 
XXXV/253/2005, XXXV/254/2005 i  XXXV/255/2005 Rady Miasta Marki nie są prawem 
miejscowym  i  żaden  inny  przepis  nie  nakazuje  publikacji  tych  uchwał  w  Dzienniku 
Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Wszystkie uchwały podjęte przez Radę Miasta 
Marki miały w swej treści  zapis o obowiązku publikacji.  Dodał, że jeśli  Rada Miasta nie 
wprowadzi zamian, uchwały zostaną uchylone przez Wojewodę Mazowieckiego. 

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie wniosku o 
zdjęcie z porządku obrad punktu 10. „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
„Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Marki na lata 2005 – 2013” (Druk nr 271).
 
Głosowanie
za przyjęciem wniosku –  15
przeciw – 0
wstrzymujących się – 0

Wniosek został przyjęty bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Miasta 
Marki.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie wniosku o 
wprowadzenie trzech projektów uchwał zawartych w Drukach 296, 297, 298.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku –  12
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1
Dwóch radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Wniosek został przyjęty bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Miasta 
Marki.  Projekty uchwał  będą  rozpatrzone  odpowiednio,  jako  punkt  10,  11  i  12  porządku 
obrad.

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji z dnia 30 listopada 2005 roku.
5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki  (Druk nr 288).
6. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  XXV/185/2005  Rady Miasta 

Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2005 rok (Druk 
nr 291). 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/69/2003 Rady Miasta 
Marki  z  dnia  19  listopada  2003  roku  w  sprawie  ustalenia  stawek  podatku  od 
nieruchomości (Druk nr 290).

8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  na  rok  2006  regulaminu 
określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom 
dodatków  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw (Druk nr 289).

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki odpadami dla 
miasta Marki na lata 2005 – 2008 z uwzględnieniem perspektyw na lata 2009 – 2015 
(Druk nr 272).

10. Rozpatrzenie  projektu uchwały  o  zmianie uchwały  Nr  XXXV/255/2005 z  dnia  30 
listopada  2005  roku  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2006 (Druk nr 296).

11. Rozpatrzenie  projektu uchwały  o  zmianie uchwały  Nr  XXXV/254/2005 z  dnia  30 
listopada  2005  roku  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania 
Narkomanii na rok 2006 (Druk nr 297).

12. Rozpatrzenie  projektu uchwały  o  zmianie uchwały  Nr  XXXV/253/2005 z  dnia  30 
listopada 2005 roku w sprawie programu współpracy Miasta Marki z organizacjami 
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego w roku 2006 (Druk nr 298).

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie 
pierwokupu (Druk nr 292).

14. Interpelacje i zapytania radnych.
15. Sprawy różne.
16. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 4. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji z dnia 30 listopada 2005 roku.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 
protokołu Nr 35 z XXXV sesji Rady Miasta Marki z dnia 30 listopada 2005 roku.

Głosowanie
za przyjęciem protokołu – 13
przeciw – 0
wstrzymujących się –  2  

Protokół z XXXV sesji Rady Miasta Marki z dnia 30 listopada 2005 roku został przyjęty.

Pkt 5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki  (Druk nr 288).

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  informację  z  działalności  Burmistrza  za  okres  
od 21 listopada do 9 grudnia 2005 roku (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu).

Nie zgłoszono żadnych pytań.

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę XXV/185/2005 Rady Miasta 
Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2005 rok (Druk nr 
291). 
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Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawiając  nową  wersję  projektu  uchwały  zmieniającej 
uchwałę XXV/185/2005 Rady Miasta Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu 
miasta Marki na 2005 rok – Druk nr 299 (załącznik nr 4 do protokołu) wyjaśnił, że koniec 
roku  jest  czasem  bardzo  intensywnej  pracy  związanej  z  bieżącą  analizą  wykonywanego 
budżetu  (zmiany  wysokości  subwencji,  dotacji,  zmiany  zgłaszane  przez  jednostki 
organizacyjne gminy np. placówki oświatowe). Burmistrz szczegółowo omówił propozycje 
zmian  zarówno  po  stronie  dochodów  jak  i  wydatków  budżetowych.  Informacja  pisemna 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
Burmistrz  zwrócił  uwagę,  że  jednym  z  powodów  istotnej  zmiany  w  dochodach  jest 
niepodjęcie  przez  Radę  Miasta  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym niezabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej mienie komunalne, 
na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 278). W związku z negatywną opinią 
Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  dotyczącą  sprzedaży  działek  1/10  i  1/12  Burmistrz 
wycofał spod obrad Rady Miasta projekt uchwały – Druk 278.
W trakcie  sesji  wpłynęło pismo,  w którym Minister  Finansów zwiększa  część oświatową 
subwencji  ogólnej dla miasta Marki na rok 2005 (kopia pisma stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu). W związku z tym Skarbnik Sławomir Koc przygotował kolejny projekt uchwały 
zawarty w Druku nr  300 uwzględniający  wszystkie  zmiany w budżecie  –  autopoprawki  
(Druk nr 300 stanowi załącznik nr 7 do protokołu).

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 291.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Maria  Przybysz  – Piwko poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady Miasta Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w 
sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok (Druk nr 300).

Głosowanie
za podjęciem uchwały  –  13
przeciw  –  0
wstrzymujących się  –  2  

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXVI/259/2005  i  stanowi  załącznik  nr  8  do 
protokołu.

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/69/2003 Rady 
Miasta Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od 
nieruchomości (Druk nr 290).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że propozycja zmiany w uchwale nr X/69/2003 
Rady Miasta  Marki  z  dnia  19  listopada  2003  roku  wynika  z  jednostkowego  problemu i 
dotyczy zlokalizowanej  w Markach hali  tenisowej.  Właściciel  obiektu zalega z płatnością 
podatku  za  okres  ponad  2.  lat  i  uzasadnia  zaległości  podatkowe  tym,  że  uiszczanie  tak 
wysokiego podatku czyni prowadzoną działalność nierentowną.
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Burmistrz zaproponował, aby stworzyć nową kategorię podatku od nieruchomości zajętych na 
prowadzenie obiektów sportowych, dla których stawka podatku będzie wynosiła 8,90 zł za 
1m2. Zwrócił również uwagę, że taka stawka podatku będzie dotyczyła wszystkich obiektów 
sportowych na terenie miasta.
W związku z dyskusją, która odbyła się na posiedzeniu Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 
Burmistrz  zaproponował  autopoprawkę  polegającą  na  tym,  że  podpunkt  b’  otrzyma 
brzmienie:  „w  tym  zajętych  na  prowadzenie  obiektów  sportowych  od  1m2  powierzchni 
użytkowej - 8,90 zł.”

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 291 wraz z autopoprawką Burmistrza.

Podczas dyskusji wyrażone zostały wątpliwości, dotyczące tworzenia wyjątków dla jednego 
podatnika. Zdaniem niektórych radnych lepszym rozwiązaniem może być udzielenie pomocy 
w inny sposób (poprzez) np.  umorzenie lub zaniechanie poboru podatku w całości lub w 
części.  
W dyskusji  głos  zabrali  radni:  Małgorzata  Babiuch  –  Hall,  Paweł  Chojnowski,  Urszula 
Paszkiewicz,  Agata  Świstowska,  Bogusław  Dąbkowski,  Tadeusz  Skłodowski,  Elżbieta 
Świniarska,  Tadeusz  Sienkiewicz,  Robert  Tankiewicz,  Tadeusz  Lużyński  oraz  Burmistrz 
Janusz Werczyński.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały nr X/69/2003 Rady Miasta Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w 
sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości (Druk nr 290) wraz z autopoprawką.

Głosowanie
za podjęciem uchwały  –  7
przeciw  –  5
wstrzymujących się  –  3  

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXVI/260/2005  i  stanowi  załącznik  nr  10  do 
protokołu.

Pkt  8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  na  rok 2006  regulaminu 
określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom 
dodatków  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz 
szczegółowe warunki  obliczania  i  wypłacania za godziny ponadwymiarowe i  godziny 
doraźnych zastępstw (Druk nr 289).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Burmistrz  Janusz Werczyński  poinformował,  że znowelizowana ustawa Karta  Nauczyciela 
zobowiązuje organ prowadzący do corocznego uchwalania Regulaminu określającego stawki 
niektórych składników wynagrodzenia nauczycieli. Projekt Regulaminu musi być uzgodniony 
z zakładowymi organizacjami związkowymi. Przedstawiony Regulamin został uzgodniony ze 
Związkiem  Nauczycielstwa  Polskiego  i  NSZZ  „Solidarność”  funkcjonującymi  na  terenie 
miasta Marki.
Uzasadnienie oraz stanowisko Radcy Prawnego do projektu Regulaminu stanowi załącznik 
nr 12 do protokołu.
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Komisja  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  zawarty  
w Druku 289.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie ustalenia na rok 2006 regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania  nauczycielom dodatków za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za 
warunki  pracy  oraz  szczegółowe  warunki  obliczania  i  wypłacania  za  godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw (Druk nr 289).

Głosowanie
za podjęciem uchwały  –  14
przeciw  –  0
wstrzymujących się  –  1  

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXVI/261/2005  i  stanowi  załącznik  nr  13  do 
protokołu.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki odpadami 
dla miasta Marki na lata 2005 – 2008 z uwzględnieniem perspektyw na lata 2009 – 2015 
(Druk nr 272).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że ustawa o odpadach wprowadza obowiązek 
opracowania  planów  gospodarki  odpadami:  krajowego,  wojewódzkiego,  powiatowego  i 
gminnego.  Przedstawiony  plan  gospodarki  odpadami  miasta  Marki  został  uzgodniony  z 
Zarządem Województwa Mazowieckiego i Starostwem Powiatu Wołomińskiego. 
Streszczenie Planu stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Pan Andrzej  Kalinowski  Kierownik  Referatu  Ochrony Środowiska,  Gospodarki  Wodnej  i 
Rolnictwa wyjaśnił znaczenie niektórych symboli zawartych w Planie oraz odpowiedział na 
szczegółowe  pytania  sformułowane  przez  radnych:  Pawła  Chojnowskiego,  Bogusława 
Dąbkowskiego, Teresę Sobolewską, Marię Przybysz – Piwko, Małgorzatę Babiuch – Hall, 
Tadeusza Skłodowskiego

Komisja  Zdrowia,  Opieki  Społecznej,  Bezpieczeństwa Publicznego i  Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku 272.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  przyjęcia  „Planu  gospodarki  odpadami  dla  miasta  Marki  na  lata  2005  –  2008  z 
uwzględnieniem perspektyw na lata 2009 – 2015 (Druk nr 272).

Głosowanie
za podjęciem uchwały  –  14
przeciw  –  0
wstrzymujących się  –  1  
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Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXVI/262/2005  i  stanowi  załącznik  nr  15  do 
protokołu.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Nr XXXV/255/2005 z dnia 30 
listopada  2005  roku  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2006 (Druk nr 296).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Radca  Prawny Krystyna  Gonciarz  wyjaśniła,  że  problem prawa miejscowego w praktyce 
sprawia pewne trudności  ze względu na brak jednoznacznych regulacji  prawnych, nie  ma 
określonego pełnego katalogu aktów prawa miejscowego. 

Burmistrz  Janusz  Werczyński  złożył  wniosek,  aby  w  trybie  §  42  ust.  8  Rada  Miasta  w 
oddzielnym  głosowaniu  zdecydowała  o  przystąpieniu  do  rozpatrzenia  inicjatywy 
uchwałodawczej trzech projektów uchwał, dla których brak jest opinii Komisji Rady:

1) uchwały o zmianie uchwały Nr XXXV/255/2005 z dnia 30 listopada 2005 roku w 
sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych na rok 2006 (Druk nr 296),

2) uchwały o zmianie uchwały Nr XXXV/254/2005 z dnia 30 listopada 2005 roku w 
sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  na  rok  2006 
(Druk nr 297),

3) uchwały o zmianie uchwały Nr XXXV/253/2005 z dnia 30 listopada 2005 roku w 
sprawie  programu współpracy  Miasta  Marki  z  organizacjami  pozarządowymi oraz 
innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  w  roku  2006 
(Druk nr 298).

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie wniosku Burmistrza.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku –  14
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1

Wniosek został przyjęty.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały o 
zmianie uchwały Nr XXXV/255/2005 z dnia 30 listopada 2005 roku w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2006 
(Druk nr 296).

Głosowanie
za podjęciem uchwały  –  14
przeciw  –  0
wstrzymujących się  –  1  

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXVI/263/2005  i  stanowi  załącznik  nr  17  do 
protokołu.
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Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Nr XXXV/254/2005 z dnia 30 
listopada  2005  roku  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania 
Narkomanii na rok 2006 (Druk nr 297).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały o 
zmianie uchwały Nr XXXV/254/2005 z dnia 30 listopada 2005 roku w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2006 (Druk nr 297).

Głosowanie
za podjęciem uchwały  –  14
przeciw  –  0
wstrzymujących się  –  1  

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXVI/264/2005  i  stanowi  załącznik  nr  19  do 
protokołu.

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Nr XXXV/253/2005 z dnia 30 
listopada 2005 roku w sprawie programu współpracy Miasta Marki z organizacjami 
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego w roku 2006 (Druk nr 298).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały o 
zmianie uchwały Nr XXXV/253/2005 z dnia 30 listopada 2005 roku w sprawie programu 
współpracy  Miasta  Marki  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2006 (Druk nr 298).

Głosowanie
za podjęciem uchwały  –  14
przeciw  –  0
wstrzymujących się  –  1  

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXVI/265/2005  i  stanowi  załącznik  nr  21  do 
protokołu.

Pkt 13.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego 
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 292).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński szczegółowo omówił projekt uchwały.
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Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 292.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 292).

Głosowanie
za podjęciem uchwały  –  14
przeciw  –  0
wstrzymujących się  –  0  
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXVI/266/2005  i  stanowi  załącznik  nr  23  do 
protokołu.

Pkt 14. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Radny Tadeusz Skłodowski zapytał o sprawy związane z komunikacją miejską w Markach.

Burmistrz Janusz Werczyński odpowiedział, że:
- pętla autobusowa przy ul. Dużej jest już gotowa i zostało wysłane pismo w tej sprawie 

do ZTM w Warszawie,
- propozycja  Zarządu  Transportu  Miejskiego  w  Warszawie  dotycząca  uruchomienia 

nowej  linii  autobusowej  z  Marek  do  pętli  Warszawa Żerań  nie  spełnia  oczekiwań 
mieszkańców Marek i jest bardzo kosztowna dla miasta; w  związku z tym do czasu 
wybudowania i  uruchomienia w 2007 roku pętli  przy ul.  Włościańskiej  (Żoliborz) 
zawieszone zostaną rozmowy w sprawie tej linii,

- przygotowywane  jest  wystąpienie  do  ZTM,  w  którym  gmina  Marki  zaproponuje 
przekwalifikowanie,  na terenie całych Marek,  komunikacji  podmiejskiej  linii  718 i 
805 na linie miejskie. 

Pkt 15. Sprawy różne.

1. Przewodnicząca Rady Maria  Przybysz –  Piwko odczytała  pismo Rady Rodziców przy 
Zespole Szkół nr 2 w Markach, w którym przedstawione jest żądanie zapewnienia dzieciom 
bezpiecznej drogi do szkoły (kopia pisma stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 
Sprawie zostanie nadany bieg.

2. Przewodnicząca Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że wpłynęły pisma:
- Polskiego  Związku  Działkowców  o  zwolnienie  gruntów  pracowniczego  ogrodu 

działkowego od  podatku  rolnego  -  burmistrz  Miasta  Marki  zwolnił  PZD z  opłaty 
podatku rolnego (kopia pisma stanowi załącznik nr 25 do protokołu),

- pana  Roberta  Gręzaka  dotyczące  złej  jakości  gruzu  nawiezionego  na  ul. 
Kruczkowskiego; nawierzchnia już została poprawiona (e-mail stanowi załącznik nr 
26 do protokołu),
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- mieszkańców ul. Dolnej i Małej w Markach w sprawie udrożnienia ulicy łączącej ul. 
Małą z Graniczną; prośba została pozytywnie rozpatrzona i prace zostały rozpoczęte 
(kopia pisma stanowi załącznik nr 27 do protokołu),

- pani Mirosławy Izdebskiej dotyczące członka rady nadzorczej  TBS Marki Kazimierza 
Kędzierskiego;  wyjaśnień  udzielił  radny  i  burmistrz  –  pani  Izdebska  kwestionuje 
wcześniej przyjęte przez nią warunki umowy z TBS Marki; pretensje do Rady Miasta 
są nieuzasadnione (kopia pisma stanowi załącznik nr 28 do protokołu).

3. Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Małgorzata  Babiuch  -  Hall w  imieniu  Komisji 
wystąpiła do Rady Miasta Marki o wyrażenie zgody na wykreślenie z Planu pracy Komisji 
Rewizyjnej  na  2005  rok  zadania:  „Kontrola  kosztów  wywozu  nieczystości  z  budynków 
komunalnych i  przygotowanie sprawozdania dla  rady w tej  sprawie”,  ponieważ realizacja 
tego zadania nie jest możliwa z przyczyn niezależnych od Komisji.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie zwolnienia 
Komisji Rewizyjnej z realizacji ww. zadania.

Głosowanie
za wyrażeniem zgody  –  14
przeciw  –  0
wstrzymujących się  –  0  
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Rada Miasta Marki wyraziła zgodę na wykreślenie z Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2005 
rok  zadania:  „Kontrola  kosztów  wywozu  nieczystości  z  budynków  komunalnych  i 
przygotowanie sprawozdania dla rady w tej sprawie”.

4. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Małgorzata Babiuch – Hall przedstawiła plan pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2006 rok. 

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 
Planu Pracy Komisji na 2006 rok.

Głosowanie
za przyjęciem Planu  –  13
przeciw  –  0
wstrzymujących się  –  1  
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Rada Miasta Marki przyjęła Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2006. 
Plan pracy stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

5. Radny  Bogdan  Trzemecki  wyraził  dezaprobatę,  dla  niektórych  decyzji  radnych 
podejmowanych  poprzez głosowanie na posiedzeniach Komisji i podczas sesji Rady Miasta. 
Jako decyzje przeciwko budżetowi wskazał:

- wydanie  negatywnej  opinii  przez  Komisję  Budżetowo  –  Gospodarczą  o  projekcie 
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie  bezprzetargowym 
niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  mienie  komunalne,  na  rzecz 
właściciela  nieruchomości  przyległej  (Druk  nr  278),  dotyczącej  sprzedaży  działek 

10



numer ewidencyjny 1/10 i 1/12 w obrębie 1-11, które nie mogą być zagospodarowane 
jako oddzielne nieruchomości,

- nieuchwalenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
ul. Sosnowej,

- nieuchwalenie niewielkiej podwyżki za odbiór ścieków, 
- chęć  zakupu działek  numer  ewidencyjny  179/7  i  179/6  w obrębie  1-16 za  bardzo 

wysoką cenę, aby nie mógł ich kupić MRCPOL sp. z o.o.
Zdaniem radnego świadczy to o braku pragmatyzmu Rady Miasta.

Pkt 16. Zamknięcie posiedzenia.

O godzinie 1700 Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła XXXVI sesję Rady 
Miasta Marki.

protokołowała
Małgorzata Mincberg

Przewodnicząca Rady Miasta
dr Maria Przybysz-Piwko
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